



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

communiqué

N^o: 8
No.: 8

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

FEBRUARY 5, 1982
LE 5 FÉVRIER 1982

CONFERENCE ON SECURITY AND CO-OPERATION IN EUROPE
MADRID, FEBRUARY 9, 1982

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mark MacGuigan, announced today he will attend the opening of the resumed session of the Madrid follow-up meeting of the Conference on Security and Co-operation in Europe. The meeting is scheduled to reconvene on February 9.

Dr. MacGuigan will be joining other NATO Foreign Ministers in Madrid to draw attention to the grave developments in Poland, which constitute a serious violation of the Helsinki Final Act.

* * *

CONFÉRENCE SUR LA SÉCURITÉ ET LA COOPÉRATION EN EUROPE
MADRID, LE 9 FÉVRIER 1982

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mark MacGuigan, annonce aujourd'hui qu'il assistera à la séance d'ouverture de la réunion de Madrid de la Conférence sur la sécurité et la coopération en Europe dont la reprise des travaux est prévue pour le 9 février prochain.

M. MacGuigan se joindra à Madrid aux autres ministres des affaires étrangères de l'OTAN afin d'attirer l'attention sur les graves événements survenus en Pologne, qui constituent une sérieuse violation de l'acte final d'Helsinki.